
Indiener Onderwerp Opmerkingen, accentbepaling of verzoeken vanuit de fracties Reactie vanuit het college (inhoudelijk of proces)

Programma 1: Burger en bestuur

Thema: Lokale bestuurlijke samenwerking
Fractie Algemeen Belang Laarbeek Structuur van commissies Graag nemen we de structuur van commissies en participatie in regio-overleggen onder de loep op een slimme manier. Als er namelijk al 

goed werkbare alternatieven zijn voor onze huidige structuur willen we die graag onderzoeken. Voor ons is het hierbij belangrijk dat we 
een model vinden wat recht doet aan optimale inwonersparticipatie zonder Poolse Landdagen, wederzijds respect en gelijkwaardigheid in 
deelname.

Het college vindt uw suggestie de moeite van het onderzoeken waard en zal 
dit graag met u in het presidium en/of in commissieverband nader bespreken.

Thema: Regionale samenwerking
Fractie Partij Nieuw Laarbeek Samenwerkingspartners In het vijfpartijenakkoord staat ‘goedschaligheid’ als uitgangspunt. Lokaal wat kan en regionaal wat moet. Wij vinden het daarbij 

belangrijk niet alleen samen te werken in de peel en in de MRE, maar om ook naar Meijerijstad te kijken.
Samenwerking houdt niet op bij de grenzen van de peelregio en/of het MRE-
gebied. 

Programma 2: Veiligheid

Thema: Veiligheid
Fractie Algemeen Belang Laarbeek Plan de campagne 

ondermijning 
Veiligheid is niet altijd feitelijk, maar vaak ook een gevoel. We willen daarom graag nogmaals benadrukken dat we inderdaad géén 
ondermijning accepteren. Hierin hebben we allemaal onze verantwoordelijkheid. Van burgemeester tot inwoner. We zullen nog meer 
moeten inzetten op het stimuleren van het nemen van je eigen verantwoordelijkheid. Samen elkaar aanspreken, respect voor elkaar, 
respect voor je omgeving. Het lijkt ons goed om dit nadrukkelijker vanuit meer burgerparticipatie op te pakken. Wellicht kan hier een 
goed plan de campagne voor worden opgezet.

De aanpak van ondermijning vraagt maatschappelijke wederkerigheid en het 
college gaat graag met u hierover in gesprek. 

Programma 3: Woon- en leefklimaat

Thema: Wonen en bouwen
Fractie Algemeen Belang Laarbeek Bouwen AR en LH /    

Meerjarenprogramma

Hier ligt een enorme uitdaging. En dan bedoelen wij niet zozeer dat het keihard nodig is dat er meer woningbouw komt in Aarle-Rixtel en 
Lieshout. Dat is namelijk al jarenlang voor ons een vanzelfsprekendheid wat we vanuit het Laarbeekse zelf aankunnen. Maar vooral het 
goed inspelen op wat gaat komen. Vergrijzing, kleinere huishoudens met dus meer woningen bij een gelijkblijvende bevolking. Dit kan 
niet alleen met nieuwbouw, maar zal vooral ook een transformatie nodig hebben van bestaande woningen. Kleiner, 
levensloopbestendiger, en hierbij het meenemen van het energie- en klimaatvraagstuk. We denken hierbij aan een meerjarenprogramma 
die deze uitdaging moet vorm geven. Dit vraagt namelijk niet alleen om middelen, maar ook om een hele andere manier van denken en 
samenwerken.

Fractie Christen-Democratisch Appèl Woonvisie Verder concretiseren van de woonvisie in relatie tot demografische ontwikkelingen. Accenten leggen op spreiding van woningaanbod over 
de kernen; energiebestendig bouwen voor jongeren en senioren; woningtoewijzing in relatie tot ouderenzorg.

Fractie Partij Nieuw Laarbeek Bouwen AR en LH Met name in Aarle-Rixtel en Lieshout moet de komende periode gebouwd gaan worden.
Fractie Partij Nieuw Laarbeek Baverdestraat LH In de Baverdestraat in Lieshout dienen de in eigendom van woningcorporatie Wocom zijnde woningen dringend vervangen te worden. Met 

de vaststelling van de woonvisie is hierop aangedrongen. Het is een unieke locatie om extra woningen te bouwen in Lieshout indien de 
binnentuinen meegenomen worden. Tegelijk kan de leefbaarheid in de Baverdestraat en omgeving sterk verbeterd worden. Daarom 
vinden wij dat Laarbeek:                                               

- Moet inzetten op herontwikkeling van het bedoelde gebied in de Baverdestraat waardoor extra woningen gerealiseerd kunnen worden.

-Moet blijven participeren in het verwerven van noodzakelijke eigendommen in dit gebied.                                                         
-Samen met een derden partij (naast Wocom) het gebied  moet ontwikkelen in samenwerking met de omwonenden en bewoners uit 
Lieshout.

Fractie Partij van de Arbeid Woningbouw De PvdA-fractie kan zich vinden in het behoud van de dorpse karakters van Laarbeek. Niet alles vol bouwen maar ook ruimte houden voor 
groen en natuur in de dorpen. Dat er dan voor woningbouw herstructureerd moet worden is voor ons duidelijk, ook bestaande gebouwen 
zoals kerken kunnen wat ons betreft hiervoor gebruikt worden. Als er maar voldoende sociale woningen, ook voor starters en senioren 
gerealiseerd worden die aansluiten op de behoeften.

Thema: Grondbedrijf
Fractie Algemeen Belang Laarbeek Uitgifte kavels Kijkend naar de huidige uitgifte van bouwkavels en de aantrekkende economie, zijn we van mening dat het huidige systeem van uitgifte 

toe is aan vernieuwing. Eerlijke kansen voor iedereen en voorkomen dat investeerders onze eigen Laarbeekse mensen ‘in de weg’ zitten. 
Dit verdient extra aandacht en mag niet te lang op zich laten wachten.

Het systeem van uitgifte danwel loting wordt momenteel geactualiseerd en zal 
in het najaar aan uw raad worden voorgelegd (zie ook toezeggingenlijst van de 
raad).

Fractie Partij Nieuw Laarbeek Bedrijventerrein Bemmer IV is het grootste financiële risico voor Laarbeek. We zijn daarom blij te lezen dat er extra aandacht aan onze bedrijventerreinen 
wordt geschonken. Toch klinkt ‘extra aandacht schenken’ wel heel erg algemeen en zien we graag concrete voorstellen tegemoet die als 
doel hebben om meer te verkopen op Bemmer IV.

In opdracht van het college heeft een onderzoek door de STEC-groep 
plaatsgevonden, en voorstellen op basis van de aanbevelingen uit dit rapport 
worden uitgewerkt.

Thema: Landelijk gebied
Fractie Christen-Democratisch Appèl Visie buitengebied Ontwikkelen visie buitengebied, als onderdeel van een integrale omgevingsvisie, zoals reeds is gepland. Mogelijk aanvullend creëren van 

financiële ruimte om aanvullende plannen te ontwikkelen die helpen bij het herontwikkelen van het buitengebied. Hierbij gebruikmaken 
van de subsidieregelingen van provincie voor deze herontwikkeling, maar ook bijvoorbeeld onderzoeken en opstellen van een 
gebiedsontheffing voor dier-  of plantensoorten in kader van Wet natuurbescherming. Dit laatste om bij herontwikkeling van locaties 
makkelijker te kunnen beoordelen in hoeverre Wet Natuurbescherming aan de orde is. Kan op termijn voor burgers en gemeente geld 
besparen.

Fractie Partij Nieuw Laarbeek Hergebruik bebouwing en 
gronden

Ontwikkelingen in het buitengebied zoals leegkomende agrarische bebouwing en toenemende schaalvergroting leiden tot nieuwe 
vraagstukken met betrekking tot het hergebruik van bebouwing en gronden. Wij vertrouwen erop dat het college hier werk van gaat 
maken.

Fractie Partij van de Arbeid Visie buitengebied Een van de belangrijkste afspraken die met voortvarendheid moet worden opgepakt, zo bleek ook al in de vorige periode, het opstellen 
van een visie op het buitengebied. Belangrijk is dat er ook vaart in komt. Wij vinden dat in deze visie duurzame veehouderij en landbouw, 
en herstel van natuurwaarden, hoge prioriteiten moeten hebben. De leefbaarheid en vitaliteit alsmede gezondheid is voor ons van groot 
belang. Zijn hier in al stappen gezet?

Het college dankt u voor uw goede opmerkingen, accenten en verzoeken en 
zullen deze betrekken bij de nadere uitwerking van de woonvisie en de 
doorvertaling in het woningbouwprogramma in overleg met WoCom. Wij wijzen 
u in dit kader ook graag op de raadsinformatiebrief over de invulling van de 
woningbouwcapaciteit Laarbeek. 

Het college zal uw suggesties betrekken bij het project om te komen tot een 
visie buitengebied conform de aanpak, die recent door de raad is vastgesteld. 
Over de stand van zaken zullen wij u steeds via de commissie informeren.
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Thema: Duurzaamheid
Fractie Christen-Democratisch Appèl Duurzaamheid

Blijvend aandacht voor het doorontwikkelen van plannen om Laarbeek duurzamer te maken, met een accent op de energietransitie.

Fractie De Werkgroep Duurzaamheid
Ook de gemeenten zullen ‘aan de bak moeten’ om als Nederland op tijd te kunnen voldoen aan de eisen vanuit internationale verdragen 
(o.a. CO2-reductie). De verduurzaming van onze samenleving zal dan ook in alle beleidsvoorstellen verankerd moeten worden. Als 
concrete acties denken we daarbij aan o.a. gasloos bouwen en uitbreiden waterbergingen om groeiende wateroverlast tegen te gaan.

Fractie Partij van de Arbeid Duurzaamheid Ook in dit akkoord is duurzaamheid weer de rode draad in heel het beleid. Wij pleiten ervoor om, net zoals in de vorige periode, nu ook 
weer flink door te pakken. Wat de PvdA-fractie betreft, moeten er onder andere meer laadpalen komen en zonnepanelen op alle 
gemeentelijke gebouwen en scholen.

Thema: Circulaire economie en afvalstoffenheffing
Fractie Algemeen Belang Laarbeek Afvalproblematiek Eind 2017 is een uitgebreide discussie geweest over de aanpak van de afvalstoffenproblematiek. Het toenmalige college heeft de 

toezegging gedaan deze discussie in 2018 verder te voeren. Wij verzoeken het college hier aandacht aan te schenken in de kadernota, 
zodat we tussentijds of uiterlijk 1 januari 2019 kunnen schakelen.

Fractie De Werkgroep Afvalproblematiek Het streven naar een circulaire economie is voor onze fractie een belangrijke reden geweest voor de (aangenomen) motie m.b.t. 
aanpassing van de afvalstoffenheffing. We zullen de Kadernota en de conceptbegroting 2019 kritisch beoordelen op de vertaling hiervan in 
concrete acties. Die willen we niet naar volgende jaren uitstellen.

Thema: Verkeer en vervoer
Fractie Algemeen Belang Laarbeek Beekse Brug Dat we hiernaast snel een oplossing willen voor de Beekse Brug hoeft wellicht niet benoemd. Dit had en heeft topprioriteit!
Fractie Partij Nieuw Laarbeek Beekse Brug Het probleem bij de Beekse brug moet zo snel mogelijk worden opgelost.
Fractie Partij van de Arbeid Beekse Brug / verkeer 

algemeen
Over bereikbaarheid en verbeteringen aan de infrastructuur, inclusief de Beekse brug is goed geformuleerd. Over extra asfalt moet altijd 
nut en noodzaak zijn aangetoond en altijd benaderd volgens de ladder van Verdaas. Voor de PvdA-fractie is hier niks op af te dingen!

Fractie Christen-Democratisch Appèl N279 Verbeteren bereikbaarheid en leefbaarheid door maximale inbreng vanuit Laarbeek bij uitvoering N279;

Fractie Partij Nieuw Laarbeek N279 Wij vinden dat het uit te dragen standpunt van Laarbeek moet zijn om de N279 te verbreden naar 2x2-baans.
Fractie Algemeen Belang Laarbeek Verkeersveiligheid Laarbeek timmert letterlijk en figuurlijk flink aan de weg. Wat wij als ABL belangrijk vinden, is dat de verkeersveiligheid een prominentere 

plaats moet krijgen bij de aanpak van verkeersproblematiek. 

Fractie Partij Nieuw Laarbeek Verkeersveiligheid/fiets De Sonseweg is een gevaarlijke en drukke weg. De aanwonenden kunnen alleen via deze weg hun panden verlaten, met alle risico's van 
dien. Met name voor het fietsverkeer is het gevaar groot. Ons voorstel is om een fietspad aan te leggen langs de Sonseweg. In ieder 
geval vanaf de brug in Lieshout tot aan de gemeentegrens.

Fractie Partij van de Arbeid Openbaar vervoer/fiets Wij geven hoge prioriteit aan het versterken van openbaar vervoer en snelfietsroutes. 

Thema: Natuur en landschap
Fractie Algemeen Belang Laarbeek Natuur en landschap

Dat wij allen in onze Laarbeekse samenleving ons best doen om onze natuur en landschap verder te versterken moge ook logisch zijn. 

Fractie De Werkgroep Natuur en landschap Herstel van natuurwaarden en biodiversiteit zijn kernwaarden voor onze partij en zien we onvoldoende concreet in de Kadernota 
opgenomen.

Fractie Partij Nieuw Laarbeek Natuur en landschap
Dat de groenste gemeente van Europa zich uitspreekt in dit akkoord voor de verbetering van natuur, milieu en landschap, kunnen we 
achter staan. En dat er bestaande natuur behouden blijft en nieuwe wordt aangelegd, daar zullen wij de raad en het college aan houden! 

Thema: Openbaar groen
Fractie Algemeen Belang Laarbeek Groenonderhoud Bij het beheer- en onderhoud van ons groen zullen we wellicht naar slimmere oplossingen moeten zoeken, om te voorkomen dat of het 

onderhoud achteruit gaat, of de kosten de pan uit rijzen.  
Fractie Partij Nieuw Laarbeek Groenonderhoud Omdat veel bestrijdingsmiddelen niet meer mogen worden gebruikt, is goed groenonderhoud veel lastiger geworden. Samen met 

inwoners moet bekeken worden hoe we dit op een andere manier goed kunnen uitvoeren, zonder dat hier grote kostenverhogingen 
tegenover staan. Hierbij zal ook een afweging gemaakt moeten worden wat een eventuele nieuwe standaard wordt. De inwoners van 
Laarbeek dienen over de uitkomsten hiervan goed geïnformeerd te worden.

Thema: Monumentenbeleid
Fractie Algemeen Belang Laarbeek Monumentenbeleid Enkele jaren geleden is het monumentenbeleid behoorlijk versoberd. Wij zijn echter trots op ons erfgoed. Naar onze mening blijven we 

achter wat betreft beleid op dit gebied. De website van de gemeente Laarbeek heeft bijvoorbeeld niet eens een overzicht van het 
monumentale erfgoed in onze gemeente. Wij roepen op om meer aandacht aan monumentenbeleid te schenken deze raadsperiode. Het 
college zet in op toerisme, een goed monumentenbeleid kan een goede bijdrage leveren in de promotie van Laarbeek en het aantrekken 
van toeristen. 

Een lijst met rijksmonumenten, gemeentelijke monumenten en 
beeldbepalende panden is beschikbaar en op onze internetsite te raadplegen. 
Het college doet hierbij de toezegging dat we de vindbaarheid van deze lijst op 
onze site op korte termijn zullen vergroten. Verder gaat het college ervan uit 
dat monumentenbeleid verder ingevuld gaat worden nu de hiervoor in de 
Kadernota 2018 beschikbaar gestelde formatie recent is ingevuld en er toen 
ook middelen zijn vrijgemaakt door de raad voor dit beleidsterrein. 

Programma 4: Economie en werkgelegenheid

Thema: Ondernemersfonds
Fractie Algemeen Belang Laarbeek Ondernemersfonds De tussenevaluatie van het Ondernemersfonds zal hopelijk binnenkort beschikbaar komen, zodat we deze snel na het zomerreces hier 

kunnen bespreken.
Fractie Partij Nieuw Laarbeek Ondernemersfonds

In het vijfpartijenakkoord is te lezen over het ondernemersfonds dat in 2018 een evaluatie volgt die inzicht geeft in de wensen en eisen 
van de ondernemers. Wij vinden dat de raad actief moet worden betrokken bij deze evaluatie. Niet alleen na de evaluatie, maar ook aan 
de voorkant. Wij zouden graag input willen leveren over de manier waarop die evaluatie vorm krijgt.

Het college zal uw opmerkingen betrekken bij de uitvoering van dit 
beleidsonderdeel en de gedane suggesties meenemen naar de integrale 
afweging bij de begroting 2019.

Het college gaat met u bij de integrale afweging bij de begroting graag in 
debat of handhaving van het voorzieningenniveau op het gebied van beheer 
mag leiden tot hogere kosten of niet (en of we dan een lager beheerniveau 
(willen/moeten/kunnen) accepteren). De mogelijkheden van burgerparticipatie 
zullen bij dit vraagstuk worden betrokken.

De planning van evaluatie is erop gericht om deze direct na de zomer in de 
raad te bespreken.

Het college onderschrijft het belang van duurzaamheid volledig in het 
algemeen en van de energietransitie in het bijzonder. Momenteel wordt een 
vervolg uitgewerkt van het programma Duurzaamheid met in achtneming van 
de doelen uit de nieuwe Klimaatwet, zodat het college voorstelt om uw 
suggesties hierin af te wegen.

Het college zal in september een voorstel met verschillende scenario's 
presenteren en het proces met commissie en raad doorlopen gericht op 
eventuele implementatie van gemaakte keuzen per 1 januari 2019.

Het college kent en onderkent standpunten van de raad in het algemeen en de 
individuele fracties in het bijzonder bij de regionale en lokale 
verkeersvraagstukken, zoals de Beekse Brug en de N279. Zoals u weet ligt er 
op dit moment een Provinciaal InpassingsPlan (PIP), waar een concept-
zienswijze voor aan uw raad is aangeboden. In de provinciale en regionale 
overlegtafels worden de raadskaders gehanteerd voor de Laarbeekse inbreng 
en wordt door het college net zoals bij alle andere verkeersvraagstukken 
(zowel lokaal als bovenlokaal) ook de financiële mogelijkheden van Laarbeek 
afgewogen. Het college neemt uw opmerkingen mee en zal bij de integrale 
afweging bij de begroting hier ook keuzen in moeten maken, samen met de 
raad. 
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Thema: Detailhandel
Fractie Algemeen Belang Laarbeek Retail en detailhandel Er wordt gewerkt aan zoals het heet, het ‘toekomstperspectief van de detailhandel’. Probeer hierbij snel duidelijkheid te creëren. 

Onzekerheid is voor niemand wenselijk en voor ondernemers is er geen tijd om te wachten.
Dit maakt onderdeel uit van het Economisch ActieProgramma en het college 
onderkent het belang van duidelijkheid.

Thema: Participatie en armoedebestrijding
Fractie Algemeen Belang Laarbeek Aanpak armoede

Helaas heeft de bestrijding van de verborgen armoede nog steeds extra aandacht nodig, zeker daar waar kinderen in het spel zijn. Ook dit 
kan niet snel genoeg gaan, ook al zijn we er ons van bewust dat ‘schaamte’ hierbij nog een verschrikkelijke ‘sta in de weg’ is.

Fractie Partij van de Arbeid Participatie / 
schulddienstverlening

Op het gebied van participatie en armoede bestrijding zijn goede afspraken gemaakt zodat ook de zwakste schouders in Laarbeek niet 
vergeten worden! In het kader van verborgen armoede is het goed om te constateren dat de Schulddienstverlening verder wordt 
doorontwikkeld. Het hebben van werk is voor ons essentieel om in het bestaan te kunnen voldoen. Daarom zijn de afspraken op het 
gebied van economie en werkgelegenheid van groot belang en moeten eerder verstrekt worden dan afgezwakt.

Fractie Algemeen Belang Laarbeek Participatie / Statushouders
Participatie tot de arbeidsmarkt. Vooral voor mensen met een beperking hierbij, maar wat ons betreft met stip op 1, participatie van 
ONZE Laarbeekse statushouders. Wil je integreren, dan moet je mee kunnen doen. Meedoen in de samenleving en zeker ook meedoen 
met werk. Hiervoor zien we graag nog meer aandacht én resultaat dan tot op heden het geval is. En we snappen dat het een landelijk en 
regionaal probleem is, maar we doen hierbij de oproep vanuit onze Laarbeekse verantwoordelijkheid en samenleving.

Thema: Toerisme en recreatie
Fractie Partij Nieuw Laarbeek Kleine recreatieve functies

In het vijfpartijenakkoord staat dat Laarbeek voldoende potentieel heeft op het gebied van kleinschalige recreatieve functies. Wat ons 
betreft ligt er een enorme kans om aan te sluiten bij het initiatief Van Gogh Nationaal Park.

Het college dankt de fractie voor het idee en zal dit in overweging nemen. 

Programma 5: Gezondheid, welzijn, zorg en onderwijs

Thema: Gezondheid en welzijn
Fractie Algemeen Belang Laarbeek Eenzaamheid De aanpak van eenzaamheid staat hoog in het programma. En dat is goed. Niet voor niets kennen we landelijk al het actieprogramma 

‘Één tegen eenzaamheid’ en zijn we ook op Laarbeekse schaal actief. Als zogenaamde ‘volksziekte nummer één’ is het belangrijk om 
hierop snel en goed zichtbaar door te pakken.

Fractie Partij van de Arbeid Vergrijzing / 
Dementievriendelijke 
gemeente

Goed dat er in dit akkoord ook aandacht is voor de vergrijzing in Laarbeek. Het streven naar een dementievriendelijke gemeente is 
lovenswaardig, maar dan zal de mantelzorger en de vrijwilliger niet vergeten moeten worden. Ook jeugdparticipatie kan hierbij betrokken 
worden.

Thema: sociaal domein
Fractie Algemeen Belang Laarbeek (Financiën) Sociaal domein Qua structuren en inhoudelijk zijn we met de zorg goed op weg. Met aandacht voor maatwerk. Het financiële aandeel in onze 

gemeentebegroting is erg groot en hierdoor risicovol. Een bevestiging dat we in control en efficiënt zijn, of hoe we dit snel kunnen zijn, is 
zeer gewenst. Dat er voldoende en goede zorg geleverd moet worden staat namelijk buiten kijf.   

Fractie De Werkgroep (Financiën) Sociaal domein De ontschotting van het sociale domein is gelukkig al eerder in Laarbeek in gang gezet. Daarin zullen we ook in 2019 verdere stappen 
moeten zetten, waarbij we concreet denken aan: openbare ruimte aanpassen aan groeiend aantal 75+-ers, ondersteuning / ontlasting 
mantelzorgers en verder bevorderen participatie van iedereen aan onze maatschappij. Uiteraard met inachtneming van het uitgangspunt 
dat we de zorgkosten beheersbaar moeten blijven houden.

Fractie Partij Nieuw Laarbeek (Financiën) Sociaal domein Graag zien wij concrete voorstellen tegemoet die als doel hebben om (te) grote tekorten in de jeugdzorg te beperken.

Fractie Partij van de Arbeid (Financiën) Sociaal domein Op het gebied van gezondheid, welzijn, zorg en onderwijs, zijn goede beleidsafspraken gemaakt die we van harte ondersteunen. Met 
name het ontschotten en dereguleren van beleid, om maatwerk te kunnen leveren. Het moet wel een verbeterslag opleveren. Onze 
vraag: kan dit ook?

Programma 6: Financiën en bedrijfsvoering

Thema: Financiën
Fractie Algemeen Belang Laarbeek Lastendruk

Tenslotte vinden wij het belangrijk dat we terughoudend zijn met lastenverhogingen. Niet voor niets hebben we al jaren gepleit voor het 
loslaten van automatische OZB verhogingen en deze in principe alleen de inflatiecorrectie te laten volgen. Bij extra uitgaven horen 
namelijk niet per definitie extra lasten voor de inwoners. Collegevoorstellen voor extra uitgaven zien we dan ook graag vergezeld met 
dekkingsvoorstellen vanuit ook een bezuinigingsperspectief en niet alleen lastenverzwaringen. 

Fractie Partij Nieuw Laarbeek Lastendruk We zijn verheugd dat we terughoudend omgaan met lastenstijging voor onze inwoners. In het vijfpartijenakkoord is opgenomen dat het 
uitgangspunt hierbij de vastgestelde begroting 2018 is. In die begroting is een maximale ozb stijging opgenomen van 3%. Wij gaan erop 
toezien dat het college zich aan dit kader zal houden.

Thema: Bedrijfsvoering
Fractie Algemeen Belang Laarbeek Personeel Er is een investering noodzakelijk in het ambtelijk apparaat. Dat is ons wel duidelijk. Concrete voorstellen hiertoe zien we daarom graag 

al bij de behandeling van de kadernota terug, met ook een heldere uitleg aan onze inwoners.
Fractie Christen-Democratisch Appèl Personeel Vrijmaken financiën voor het kunnen uitbreiden van de formatie binnen ambtelijke organisatie om plannen voor gewenste ontwikkelingen 

binnen Laarbeek ook te kunnen uitvoeren.
Fractie De Werkgroep Personeel Het aanpassen van het ambtelijk apparaat aan de gemeentelijke ambities is weliswaar in het 1e concept opgenomen, maar naar ons idee 

te summier en de financiële vertaling daarvan is onvoldoende onderbouwd.  
Fractie Partij van de Arbeid Personeel Laarbeek heeft een hoog voorzieningen niveau, de accommodaties zijn op peil. De lasten voor de burger zijn de laagste van de regio en 

we hebben een uitstekend weerstandsvermogen. Om dit op peil te houden zijn er inderdaad twee belangrijke afspraken vastgelegd. Zeker 
de laatste duld geen uitstel meer en wij zien dan ook het voorstel om te investeren in het personeelsbestand in de kadernota tegemoet. 
De vraag is of dit consequenties heeft met de eerste afspraak.

Wij nodigen in dit verband de raad uit om met het college in gesprek te gaan 
en mee te denken over oplossingsrichtingen om maatschappelijke opgaven 
enerzijds en gemeentelijke uitgaven en inkomsten anderzijds in evenwicht te 
houden. Voor wat betreft de lastendruk zal het college zich rekenschap geven 
van de tekst zoals deze in het raadsprogramma 'Handen Ineen' is opgesteld.

Het college is verheugd dat de raad de investering in het personeel 
ondersteunt en belangrijk vindt voor de doorontwikkeling van Laarbeek.  Een 
mondelinge toelichting zal in de commissie nog verzorgd worden. Een 
onderbouwing en toelichting op hoofdlijnen zullen we ook opnemen in de 
paragraaf bedrijfsvoering van de begroting 2019.

Het college heeft eerder dit jaar besloten tot het inzetten van een medewerker 
die het netwerk van hulp- en dienstverlening rondom armoede en schulden 
gaat versterken. Daarnaast leggen we verbindingen met onder andere 
stichting Leergeld over de nadere invulling van het kindpakket. Op de 
beleidsagenda staat de aanpak van schulddienstverlening lokaal en regionaal. 
Voor wat betreft participatie van inwoners met weinig arbeidsvermogen is een 
gespecialiseerde participatiecoach bij ViERBINDEN ingezet. 

Het college heeft permanente aandacht voor deze problematieken en betrekt 
uw suggesties bij het nieuw op te stellen beleidsplan sociaal domein.

Het college is samen met de regio volop bezig om grip te krijgen op de 
financiën in het sociaal domein (beleidsplan sociaal domein) en uitgaven en 
inkomsten met elkaar in evenwicht te brengen, voor zover als de 
mogelijkheden van gemeenten hierin reiken. Het college onderkent het belang 
en zal u in de commissie informeren over de voortgang op dit vlak.


